

各位親愛的同學和家長：

您好。我是紐約華僑學校2021年春季學期週六中文課的任課老師林曉倩。以下是這週的中文作業：

完成WorkbookB（第64頁-第71頁）其中的聽力題不需要做。練習題後拍照上傳至Google classroom.

請在Google classroom中觀看“第十一課視頻”中的視頻，並在你感興趣的視頻寫下評論。

請同學們在網上搜索“網絡的好處和壞處”相關信息並記錄下你的感想。在下一節課中，你們將和同學們分享你的想法。

母親節即將來臨，你有什麼話想對媽媽說嗎？你有什麼和媽媽的故事想和大家分享嗎？請同學們寫一篇和媽媽相關的作文。大家可以在母親節和媽媽一起分享你的作品。（字數和文章類型不限，可以是文章，詩，信件，留言等等）

週六中文課老師 林曉倩 敬上

Dear students and Parents/Guardians,

I am your Chinese teacher for this semester, my name is Xiaoqian Lin. Here is the homework for this week:

1. Complete the WorkbookB (page 64-page 71) practice questions, but you do not need to do the listening part. Please upload your work to the Google classroom.
2. Please watch the video in "Lesson 11 Video" in the Google classroom and write a comment on the video you are interested in.
3. Please search for information about "The pros and cons of the Internet" online and record your thoughts. In the next lesson, you will share your thoughts with your classmates.
4. Mother's Day is coming. Do you have anything to say to your mother? Do you have a story about your mom that you'd like to share with everyone? Please write an essay about your mother. You can share your work with your mother on Mother's Day. (The number of words and article types are not limited, it can be articles, poems, letters, messages, etc.)

Yours,

Xiaoqian Lin